
Referat fra generalforsamlingen 

 i Allerød Tennisklub 21.2.17 

 

Tilstede i klubhuset: 25 medlemmer 

 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent. 

Peter Christensen blev valgt. 

 

2. Formandens beretning. 

Der var følgende bemærkninger til beretningen:  

Skal vi ”bare” sende talenter til vore større naboklubber? Skal vi ikke 
selv udvikle talenter i klubben? (Peter Borresen). 

Mon ikke vi på lidt længere sigt fusionerer med Lynge og Blovstrød 
tennisklubber? (Lisbeth Svendsen). 

 

Beretningen blev godkendt med applaus. 

 

3. Revisor Anne Fritz Nielsen fremlagde regnskab og budget.  

Der er brugt flere penge end budgetteret til træning af 
ungdomsspillerne. Til gengæld er der nu kommet mere styr på 
udgifterne til bolde. 

Der er ikke planlagt kontingentforhøjelser.  

Regnskabet blev godkendt. 

Bestyrelsen efterlyser i øvrigt medlemmer, som kunne være 
interesserede i at finde sponsorer til klubben. 



4. Indkomne forslag. 

Ingen. 

 

5. Valg til bestyrelsen. 

Som ny sekretær blev valgt Asbjørn Nicolaisen. 

Som ny ungdomsudvalgsformand blev valgt Lene Leander Jensen. 

Anne Fritz Nielsen blev genvalgt som kasserer. 

Klubbens 2 revisorer blev genvalgt. 

 

6. Eventuelt. 

Tennishallen: Vi bør udvikle et system til fordeling af timer i den nye 
tennishal for at forhindre problemer (Peter Borresen). 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Generalforsamlingen blev afholdt i god ro og orden.  

Jan Knudsen (referent) 10-03.2017 


